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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 28.07.2011 
 
 
 
 

Conducerea şedinŃei este exercitată de d-nul CAZAN FLORIN care a fost ales 
preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 112/2011 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dl. Cazan Florin:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 18 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Farcaş Ladislau, GoghiŃă  Daniel şi dl. viceprimar Dan 
Nicolae Robert. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. primar Ovidiu Marius Hada, 
şi dl. secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei municipiului 
Hunedoara, reprezentanŃi ai Spitalului Municipal „Al. Simionescu” Hunedoara, precum şi presa 
locală. 

În continuare se dă cuvântul domnului Secretar Aurel RaŃă-Bugnariu, pentru a 
prezenta stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de 30.06.2011.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data prezentei 

şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃa Consiliului Local din data de 
30.06.2011.  

Procesul verbal al şedinŃei anterioare, din data de 30.06.2011, care a fost pus în timp 
util la dispoziŃia consilierilor, a fost semnat de către secretar precum şi de către preşedintele 
şedinŃei anterioare, se supune aprobării Consiliului local.” 

 
Procesul verbal se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ordinea de zi se modifică  prin introducerea a două proiecte de hotărâri:  
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1. Proiect de hot ărâre pentru aprobarea contului de execu Ńie a bugetului local al 
municipiului Hunedoara pe semestrul I al anului 201 1.  

2. Proiect de hot ărâre privind  aprobarea aloc ării sumei de 2.600 lei, din bugetul 
local al municipiului Hunedoara, în vederea sus Ńinerii CLUBULUI SPORTIV „SIDERURGICA 
HUNEDOARA – GRUPUL POPICARILOR VETERANI”, pentru a participa la CAMPIONATUL 
NAłIONAL DE POPICE AL VETERANILOR - edi Ńia a 16-a. Adresa am primit-o doar după ce sa 
făcut ordinea de zi, iar campionatul este între 18 şi 21 august, şi era înaintea de şedinŃa ordinară 
din luna august.” 

Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunz ător. 
 
După punctul 10 al ordinii de zi se va lua o pauz ă de 15 minute, pentru studierea 

materialelor, şi pentru întocmirea rapoartelor comisiilor de speci alitate.   
 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Dl. preşedinte, aş vrea ca pe lângă aceste două proiecte propuse de dl. primar, să cer 

în mod expres transformarea acestui referat al serviciului de specialitate, respectiv al serviciului 
juridic al primăriei, într-un proiect de hotărâre al consiliului local, să-l punem în discuŃie în şedinŃa de 
astăzi, dat fiind faptul că…..apar nişte inadvertenŃe în redactare, în acest referat unde se spune: în 
şedinŃa anterioară a consiliului local din data de 30.06.2011 s-a propus introducerea pe ordinea de 
zi a proiectului de hotărâre privind aprobarea constituirii ca parte civilă în dosarul penal 
nr.35/P/2011 al DirecŃiei NaŃionale AnticorupŃie - Serviciul Teritorial Alba Iulia, însă această 
propunere nu a fost acceptată. Având în vedere situaŃia creată şi faptul că mai jos…suntem 
informaŃi foarte corect de către serviciul de specialitate, că unitatea păgubită este obligată să 
sesizeze de îndată organul de urmărire penală şi să se constituie parte civilă.  

În momentul în care noi avem obligaŃie, consider oportun ca azi să o şi rezolvăm, 
pentru că această obligaŃie de constituire a noastră, a consiliului local ca parte civilă este valabilă 
doar până la primul termen. Acest termen poate să fie mâine sau poate să fie luni, deci nu consider 
oportun să discutăm în altă şedinŃă acest aspect, ci transformarea acestui referat într-un proiect de 
hotărâre şi s-o discutăm tot azi pe această ordinea de zi, alături de proiectele propuse de dl. primar. 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„DaŃi-mi voie să intervin. Acest referat a fost adresat către mine…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„L-am văzut semnat de către serviciul de specialitate…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…a fost adresat către mine. Eu, ca să vă arăt corectitudinea, l-am pus pentru discuŃie, 

să vedeŃi că nu avem nimic de ascuns. Legea nu ne cere să punem a doua oară, iar acest referat a 
fost scris înainte ca noi să primim vre-un răspuns de la Curtea de Conturi, care ne-a dat un răspuns 
evaziv…” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„..am înŃeles” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…eu vreau să vă supun două probleme, aici avem o problemă. Colegii mei jurişti 

trebuiau să sesizeze două lucruri. Dl secretar mi-a spus că nici eu, nici dl. viceprimar, la şedinŃa 
anterioară, când titlul hotărârii nu a fost aprobat, nu aveam voie să discutăm, deoarece eram 
implicaŃi în acel proces. De asemenea, vreau să vă anunŃ că colegul dvs. consilierul, viceprimarul 
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respectiv Dan Robert, a votat în prima şedinŃă, şi dacă era implicat, daŃi-mi voie să vă spun, că 
acea şedinŃă este nulă de drept…”  

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Corect, aveŃi perfectă dreptate..” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„AnalizaŃi, când analizaŃi acest referat, şi doriŃi să faceŃi o hotărâre, vreau să analizaŃi 

şi celelalte.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Exact asta vreau să vă completez în cele ce aŃi spus dvs., să fac cunoscut faptul că 

teoretic, dânsul dacă ar fi prezent la şedinŃă, nu ar fi corect să voteze…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„..dar nu a fost corect nici să voteze în prima şedinŃă.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Foarte adevărat. Ca să nu existe problema de nulitate, atunci aş fi cerut ca azi să ..” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„..atunci, întrebarea mea este, municipiul Hunedoara este parte civilă, dacă acea 

hotărâre nu a fost adoptată, sau este nulă de drept?” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Teoretic aveŃi perfectă dreptate şi…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…d-le trebuie să stabilim practic, pentru că teoretic s-a făcut o dată” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„..teoretic, prin respingerea ei atunci…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…ea nu a fost respinsă, domnilor, pentru că nici măcar nu s-a sesizat.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„HaideŃi să facem proiect ca să lămurim toate aceste aspecte care.. perfect pertinent 

aŃi sesizat dvs. aceste aspecte, şi eu zic că rezolvăm prin faptul că din acest referat facem un 
proiect de hotărâre azi, îl supunem la vot, dl. Dan Robert ştim, nu va vota, şi atunci dacă trece, 
trece, dacă nu trece nu trece, dar măcar nu mai avem suspiciuni legat de acest aspect. Vă rog 
foarte mult.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Eu sunt de acord. Vreau să menŃionez din nou faptul,…fără să vă influenŃez, am 

spus-o şi data trecută şi o mai spun încă o dată. În raportul CurŃii de Conturi, aceste facturi pentru 
care DNA-ul cere, sau vă propune să fiŃi parte civilă, respectiv municipiul Hunedoara, nu apar ca 
prejudiciu adus municipiului Hunedoara, de fapt nici nu a fost un prejudiciu.” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
„Până la hotărârea instanŃei nu…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„..nu există prejudiciu..” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…pur şi simplu nu există prejudiciu…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…sunt de acord, dar nici măcar nu a fost cuprins în raportul CurŃii de Conturi.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Dl. primar, facem o discuŃie cu titlu de paranteză. În momentul în care s-ar dovedi, noi 

aprobăm azi ca principiu vorbesc, aprobăm o sumă, cea propusă de DNA şi să constate că dacă 
dvs. sau cei implicaŃi sunt complet nevinovaŃi. Ce problemă avem? Sau se constată că sunt 2 lei 
prejudiciu.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nici una, vă spun eu ce, singura problemă care o să apară, o să scrie din nou ziarul 

dvs. de partid, InformaŃia de Hunedoara, sau în Glasul de Hunedoara, că municipiul Hunedoara s-a 
constituit parte civilă încă într-un dosar. E doar o chestie de prejudiciu de imagine.”  

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„La cât a scris presa, cred că nu staŃi să modificaŃi fiecare articol… vă rog să depăşim 

momentul acesta cu bună înŃelegere şi cu bună credinŃă…”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…vă rog…faceŃi-vă problema.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„..cred că se poate face. Vă mulŃumesc.” 
 
Dl. Cazan Florin:  
„ AveaŃi o propunere…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Da. Propunerea de a se transforma acest referat în proiect de hotărâre, şi 

introducerea lui pe ordinea de zi.” 
 
Dl. Cazan Florin:  
„Se supune la vot ordinea de zi modificată…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…cred că ar trebui să supunem la vot propunerea mea prima dată, dl. secretar…..” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…este la fel ca şi propunerile de modificare a ordinii de zi, propuse de dl. primar…” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
„…perfect.” 

Se supune la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi un 
vot „abŃinere”(dl. Demeter Ilie).  
 

Dl. Cazan Florin:  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

Nu este cazul. 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu este cazul. Aceste prevederi legale sunt deosebit de importante, pe urmă iar e de 

vină secretarul, iar e de vină aparatul de specialitate. Eu consider că sunteŃi destul de responsabili 
ca să vă anunŃaŃi, înainte de a intra în dezbatere, aceste probleme.” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind schimbarea denumirii  Stadionului „Corvinul” în 
Complex Sportiv „Michael Klein”, aflat în proprietatea municipiului Hunedoara şi în administrarea 
Consiliului local al municipiului Hunedoara. 

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Salut iniŃiativa dl. primar pentru acordarea acestei denumiri stadionului, dar aş vrea să 

pun o întrebare. Deci noi, practic stadionul îl transformăm în Complex Sportiv, pentru că el până 
acum era stadion. Complexul Sportiv se va numi Michael Klein, aici intră probabil şi bazinul de înot 
şi fostul teren unde era patinoar-ul şi terenurile pe care Consiliul JudeŃean le repară în momentul de 
faŃă. Vreau să vă întreb, stadionul propriu zis cum se va numi? Tot Michael Klein, Complexul 
Michael Klein, stadionul …tot Michael Klein? Sau Corvinul? Sau păstrăm titulatura de Corvinul doar 
a stadionului?” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Stadionul Michael Klein…” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…pentru că Complexul Lia Manoliu avea Stadionul NaŃional, în cadrul Complexului 

Lia Manoliu, cu toate terenurile care existau şi baza de pregătire, avea Stadionul NaŃional. Noi o să-
i spunem Complexul Michael Klein, iar terenului?...întreb dacă nu ar fi bine să păstrăm tradiŃia de 
Corvinul…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„..dl. consilier…putem să-i spunem Stadionul Corvinul. Deoarece FC Corvinul este în 

litigiu cu cealaltă echipă, până nu se va soluŃionează, probabil că o să-i putem zice Corvinul…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…eu zic că nu are nici o legătură una cu alta. Pentru că e clar, pe teren vor juca 

echipe cu nume diferite, dea lungul anilor. Ideea de a face un Complex Sportiv cu această denumire 
este extraordinară, pentru că este o idee veche care de abia acum este pusă în practică. Dar ştiu că 
termenii de specialitate în fotbal, când vi şi spui în cadrul Complexului Sportiv se joacă pe stadionul 
Corvinul. Ca un amendament, să păstrăm Stadionul Corvinul ca denumire, pentru că este denumire 
de tradiŃie a municipiului Hunedoara, şi dvs. aŃi fost tot timpul alături de această idee şi să şi 
îmbrăŃişăm ideea cu Complexul Sportiv Michael Klein, care practic va cuprinde şi bazinul de înot şi 
celelalte terenuri…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„.. la propunerea dvs., în eventualitatea în care FC Corvinul va rămâne doar cu 

numele istoric, şi întotdeauna va fi FC Hunedoara... credeŃi că FC Hunedoara ar fi bine să joace pe 
stadionul FC Corvinul în complexul…” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„..nu m-ar deranja acest lucru…este un nume de istorie al municipiului Hunedoara, 

până la urmă nu aparŃine cuiva anume…e un nume de rezonanŃă până la urmă…asta era 
propunerea…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„..nu am nici o problemă cu amendamentul propus.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dl. consilier, avizul Comisiei JudeŃene pentru Atribuirea de Denumiri este pentru 

schimbarea în totalitate a tuturor activităŃilor a bazei sportive, în Complex Sportiv Michael Klein, 
urmând o altă etapă, dacă doriŃi să dăm nume stadionului. Stadionului, bazinului de înot…”  

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„..deci se poate face…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… am înŃeles că în câteva luni, o să se ştie exact dacă situaŃia financiară a FC 

Corvinul va fi rezolvată sau nu, probabil că după ce vom şti lucrul acesta sigur, atunci putem să 
şi…” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„ de exemplu şi Complexul Sportiv al Clubului Dinamo, stadionul de antrenament 

poartă numele la copii Pişti Varga…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Putem să revenim cu o hotărâre de consiliu.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Ulterior… Amendamentul nu este oportun.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Am înŃeles.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.139/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinŃării unei linii de gardă – 
specialitatea psihiatrie în cadrul Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Îl avem în sală pe dl. director, dacă cumva aveŃi întrebări.” 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.140/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.141/2011 se aprob ă în unanimitate. 



8 
 

 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr.76/2011 privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru înregistrarea în  
Cartea Funciară a  terenului în suprafaŃă de 128,0 mp situat  în strada 22 Decembrie fn,  înregistrat 
în CF Hunedoara nr. 61797, nr.cadastral 61797, din proprietatea Statului Român în proprietatea 
privată a municipiului Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.142/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii dreptului de concesiune 
asupra terenului  în suprafaŃă de 45,0 mp , proprietate publică a municipiului Hunedoara , situat în   
str. Trandafirilor FN, înscris în CF Hunedoara nr. 63170, nr. cad. 63170, către SC  ALY & VIO 
ACTIV SRL actuala  proprietară a spaŃiului comercial cumpărat de la SC ILEANA FRUCT  SRL 
Hunedoara.   
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.143/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe convenabile situate 
în municipiul Hunedoara. 

-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„ La art. 2, a fost o greşeală de citire a actelor, apare CERNEA LUCREłIA, în realitate 

este CERCEA LUCREłIA, este una şi aceeaşi persoană, dar a fost scris greşit.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.144/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea participării delegaŃiei municipiului 
Hunedoara la Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăŃit Szombathely-Ungaria, în 
perioada 26-28 august 2011. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vreau doar să vă fac o propunere, un consilier dintre dvs., mi-a ridicat o problemă. 

Mi-a spus că nu fac o favoare trimiŃând pe aceiaşi colegi în delegaŃii în acelaşi loc. Eu am înŃeles că 
sunt comisii pe oraşe înfrăŃite, se merge cam în aceeaşi formulă, dacă dvs. doriŃi să le schimbaŃi 
este ok. Eu am vrut să merg de data aceasta pentru că în Ungaria s-a schimbat, este un nou 
primar, am considerat că e bine. După cum ştiŃi şi în celelalte delegaŃii am lăsat să meargă ori dl. 
secretar ori viceprimarul, nu am mers eu de fiecare dată. Nu Ńin neapărat să merg, vroiam doar de 
data aceasta pentru că este un nou primar, e respectabil să merg şi să-l felicit pentru funcŃie, dar 
dacă dvs. doriŃi să schimbaŃi, eu nu am nici o problemă. Vă mulŃumesc.” 
 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.145/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind darea în administrarea Consiliului JudeŃean 
Hunedoara a imobilului „Casa de Cultură” situat în Hunedoara, str. George Enescu, nr.8, aflat în 
domeniul public al Municipiului Hunedoara.  

-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„ Dragi colegi, voi fi foarte scurt, profit de prezenŃa dl. MoloŃ, aş vrea să îl întreb pe 

dânsul, având în vedere termenul foarte larg, administrarea Casei de Cultură, dacă pe lângă faptul 
că urmează reparaŃii şi urmează finalizarea lucrărilor de acolo, şi manifestările de la Casa de 
Cultură se va ocupa Consiliul JudeŃean de a organiza manifestări şi în această Casă de Cultură. 
FaŃă de ideea strict teoretică am o întrebare, dacă dânsul ne poate răspunde.” 
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Dl. Molo Ń Mircea Ioan:  
„Vă mulŃumesc dl. consilier, şi cred că dl. preşedinte din cauza emoŃiilor, când am 

intrat aici, nu a spus că participă şi preşedintele Consiliului JudeŃean….eu am zis…că sunt 
cetăŃean...dar oricum încă sunt preşedintele Consiliului JudeŃean.  

Dl. consilieri am cerut neapărat să vin aici, pentru două motive. Unul este Casa de 
Cultură. Îmi spunea cineva că vreau să iau Casa de Cultură, şi atrăgea atenŃia că am deja 
buldozerele la intrare în Hunedoara, numai să o pun pe roŃi şi s-o duc la Mărtineşti… Acolo e locul 
unde m-am născut, şi tot bunul şi răul pe care îl fac în JudeŃul Hunedoara acolo se adună. Nu dl. 
consilieri, vreau, şi am vorbit cu dl. primar, şi sunt convins că alături de dvs., vreau ca această 
clădire, de care pe mine mă leagă sufleteşte mult…eu în urmă cu 30 şi ceva de ani, fiind profesor 
aici, participam la foarte multe spectacole de toate genurile inclusiv de muzică simfonică, operă, 
operetă. Cei mai de vârsta mea vă aduceŃi aminte de ce activitate era aici. Avem două teatre 
dramatice, şi cred că suntem singurul judeŃ unde nu avem şi o orchestră sub un ansamblul folcloric  
profesionist. Sigur, ca şi la Deva primul lucru pe care îl voi face, voi pune la punct Casa de Cultură 
să fie demnă de un municipiu. În al doilea rând, nimic nu se va face fără colaborarea Consiliului 
Local Hunedoara. Deci activităŃi comune, suportate de către Consiliul JudeŃean cât şi suportate de 
către municipalitate, atunci când doreşte. Vă asigur că Mărtineşti-ul nu o să vină să finanŃeze nici un 
spectacol, sau altă activitate aici, decât numai dvs. împreună cu noi. 

 Am făcut acest lucru ca să putem îmbogăŃi activitatea, îmi doresc şi vorbeam cu dl. 
primar, şi de aceasta vreau să vă spun, să revigorăm ansamblul folcloric HaŃegana. Acesta este 
motivul pentru care, dorim. Dvs. aveŃi încă de făcut infrastructură rutieră, aveŃi de făcut 
infrastructură de mediu şi de canal şi apă. Am luat-o fiindcă am considerat că municipiul Hunedoara 
este unul dintre finanŃatorii la bugetul judeŃului, consistent, poate cel mai consistent, şi merită să 
aibă o Casă de Cultură pe măsură. Nu se vor face numai… asta este ideea pe care am discutat-o şi 
cu consilierii, ..numai folclor, toate genurile, dar atenŃie, artă, nu chiciuri.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Vă mulŃumesc dl. preşedinte. Sper să nu fiŃi supărat pentru faptul că preşedintele de 

şedinŃă nu v-a prezentat, noi v-am remarcat aici…dar, chiar sunt supărat că nu o duceŃi la 
Mărtineşti!...” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Vă rog să fiŃi în continuare alături de noi…” 
 
Dl. Molo Ń Mircea Ioan:  
„FiŃi convins că voi rămâne alături de voi până la final. Alte întrebări dacă mai aveŃi, vă 

stau la dispoziŃie.” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
„Mai avem nişte cinematografe, luaŃi-le şi pe acelea…” 
 
Dl. Molo Ń Mircea Ioan:  
 „Nu sunt ale administraŃiei locale. Vreau să aveŃi convingerea următoare, v-aş ruga, şi 

sunt convins că ştiŃi cum a fost, şi cel puŃin presa a scris mult, teatrul din Petroşani până în 2004, 
chiar dacă a fost a Consiliului JudeŃean. Chiar dacă sună a laudă de sine, dar asta este realitatea. 
Când am ajuns în teatrul din Petroşani, artiştii erau fochişti, croitorese… Nu blamez meseriile, din 



11 
 

potrivă chiar avem nevoie şi din păcate… Pe vremea mea erau acele mici şcoli, sau mari şcoli, una 
era la Hunedoara, eram profesor…după 3 ani de zile chiar ieşeau meseriaşi, indiferent în ce 
domeniu. Meseriaşi şi în croitorie, şi în lemn şi aşa mai departe. 

A fost primul teatru la care ne-am pus amprenta atât din punct de vedere calitativ, 
vreau să vă informez că sunt numai şi numai actori cu studii în domeniu. Primarii îşi fac treaba lor, 
actorii îşi fac treaba lor, croitoresele îşi fac treaba lor. Ambientul în care se desfăşoară un spectacol, 
se desfăşoară în general cu uşile închise, fiindcă se vând din timp biletele la spectacole. Nu vă mai 
spun, am schimbat toată sala de spectacole din toate punctele de vedere, cu căldură …condiŃii ca 
să poŃi să-Ńi desfăşori activitatea şi să poŃi asista la un spectacol de calitate, în condiŃii decente, în 
condiŃii de secolul 21.  

Am preluat prin aprobarea Consiliului Municipal Deva şi acordul Consiliului JudeŃean, 
Teatrul din Deva. Teatru care, de 20 de ani, am spus că nu este o instituŃie de cultură ci era o 
instituŃie de incultură, datorită faptului că certurile între aşa zişii actori erau pe locul întâi. Cheltuiau 
în jur de 27 de miliarde pe lună, bani care au fost daŃi acolo. Am făcut un teatru care, fără să mă 
laud, puteŃi să-l vedeŃi, sunt convins că unii dintre dvs. aŃi fost. Sunt puŃine locuri în România care 
se laudă cu un asemenea teatru şi cu asemenea dotare.  

CredeŃi-mă, împreună, doresc să facem şi din Hunedoara, din Casa de Cultură acelaşi 
lucru la acelaşi nivel. Un lucru vă spun, nu-mi plac şi nu ador chiciurile, de nici o culoare. Nici din 
punct de vedere artistic nici arhitectural.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aş vrea doar să citesc din adresa care a fost trimisă Consiliului JudeŃean Hunedoara, 

de către instituŃia primăriei, ultima frază: vă rugăm să preluaŃi în administrare pentru continuarea 
lucrărilor Casa de Cultură, urmând ca la finalizarea lucrărilor, acest imobil să ne fie retransmis în 
deplină proprietate. Este semnat de către mine şi colegii mei, de asemenea este referatul cu 
necesarul de lucrări, cu sumele aferente, iar un proiect de hotărâre care a şi fost adoptat de către 
Consiliul JudeŃean, art.1 punctul 2 spune: preluarea în administrare Consiliului JudeŃean Hunedoara 
se face pe perioada executărilor lucrărilor de reabilitare a imobilului, iar după finalizare şi 
recepŃionare a acestor lucrări, imobilul va reveni în administrarea directă a Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara. Ceea ce ne asigură că…. Şi aşa Consiliul Local, şi dacă nu o reabilita 
Consiliul JudeŃean, putea să facă activităŃi în căminele culturale sau în casele de cultură din tot 
judeŃul.” 
 

Dl. Molo Ń Mircea Ioan:  
„Şi subliniez, să reŃineŃi,  rămâne pe acelaşi loc.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Dl. preşedinte mă declar mulŃumit, putem continua.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Felicit pe cei care au iniŃiat acest proiect şi s-au gândit la reabilitarea acestei clădiri, 

care aparŃine, până la urmă patrimoniului Municipiului Hunedoara…” 
 
Dl. Molo Ń Mircea Ioan:  
„…şi a judeŃului…” 
 
 
 
 



12 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…şi a judeŃului, vreau să întreb cât apreciaŃi că vor dura lucrările de reabilitare. E 

adevărat că în perioada asta avem probleme cu infrastructura şi avem de ce să ne ocupăm, dar 
asta dacă vorbesc colegii de la partidul democrat liberal… 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…dacă aŃi putea prelua şi personalul şi să-l plătiŃi…” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…personalul rămâne…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„DaŃi-mi voie să fac o glumă. Dacă i-aŃi preluat ca şi partid acum trebuie să-i preluaŃi 

cu totul, să-i plătiŃi, totul…” 
 
Dl. Molo Ń Mircea Ioan:  
„Nu vă faceŃi probleme că v-am preluat şi pe dvs. în urmă cu ceva ani, şi ne-am ars…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…şi să nu păŃiŃi la fel…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Personalul. Sunt 6 persoane cu contract pe perioadă nedeterminată cu 8 ore, dintre 

care una are în fişa postului galeriile de artă, iar 6 persoane sunt cu contract pe 2 ore. Se poate 
suporta de la buget…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aceşti colegi ai noştri participă la toate festivalurile municipiului Hunedoara.” 
 
Dl. Molo Ń Mircea Ioan:  
„Să răspund dl. BobouŃanu, dl. consilier, îmi place că vreŃi să purtăm un dialog 

amândoi, dar mi-aŃi pus o întrebare la care chiar nu vă pot răspunde, asta o vor face specialiştii, în 
momentul în care îi voi trimite aici, să vadă despre ce este vorba, să analizăm. Vreau să mă credeŃi 
pe cuvânt de onoare că aş vrea să o termin ieri….” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Dar sunt convins că în viitorul dvs. mandat, de preşedinte al Consiliului JudeŃean, o 

veŃi termina.” 
 
Dl. Molo Ń Mircea Ioan:  
„Eu vreau să o termin în actualul mandat, eu nu mă gândesc la cioara de pe gard, mă 

gândesc la cioara pe care o am în mână…” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Lucrarea trebuia terminată de mult, Consiliul Local nu a avut fondurile necesare, de 

aceea am şi considerat că e necesar să apelăm la Consiliul JudeŃean.” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„S-au alocat destule fonduri, pe mandatul trecut.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Molo Ń Mircea Ioan:  
„Vreau să înŃelegeŃi, dvs. sunteŃi reprezentanŃii celor de aici din Hunedoara, nu are 

nimeni nici un interes să o demoleze sau să o ducă în altă parte. AŃi văzut clar, indiferent cine e 
preşedinte, Hotărârea Consiliului spune foarte clar că…o punem la punct şi o folosiŃi în continuare, 
la dvs.. Nu puteam găsi o altă formulă…să am încredere în dvs., să vă dau banii şi după aceea să-i 
folosiŃi la altceva…chiar vreau să ne apucăm repede de ea, dacă aveam hotărârea dvs. înainte sau 
o dată cu a noastră, vă asigur că azi ar fi fost pe site pentru licitaŃie. Şi avertizez pe cei care, apropo 
de licitaŃie, eu am un alt stil, cei care fac contestaŃiile îi dau în tribunal. Vreau să vă spun că le-am 
câştigat pe toate, şi mi-am îmbogăŃit bugetul. Îi invit să facă acest lucru, cu promisiunea că în 
momentul în care am verdictul de la AgenŃie, a două zi îi dau în tribunal. Vă spun, cu mâna pe 
inimă, am câştigat absolut toate problemele, cu aceste firme care au două lopeŃi şi o greblă şi fac 
contestaŃii.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Asta aviz amatorilor care…” 
 
Dl. Molo Ń Mircea Ioan:  
„Aviz amatorilor…” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„Pentru Casa de Cultură, fiind consilier şi mandatul trecut, am discutat şi la momentul 

potrivit, şi… situaŃia de atunci, banii cheltuiŃi…firma de atunci nu mai există, prinde orbul scoate-i 
ochii, nu mai avem ce face. Eu mă bucur că dl. preşedinte împreună cu Consiliul JudeŃean a preluat 
Casa de Cultură şi pot să-i dea o valoare, şi pot să-i dea o valoare de întrebuinŃare, pentru că ea nu 
mai este funcŃională, la ora actuală. InstalaŃiile electrice, instalaŃiile sanitare sunt începute şi 
neterminate, şi mă bucur, nu ca să fac o laudă, dar este un lucru bun, frumos, util şi pe noi ne 
depăşeau posibilităŃile financiare, la ora actuală. Cred că e concludent şi nu e nici o problemă ca 
Consiliul JudeŃean să facă mai multe spectacole culturale..poate ar fi bine să invite din nou un cor 
de la Timişoare ori Cluj. Pe timpuri veneau, lunar parcă…” 

 
Dl. Molo Ń Mircea Ioan:  
„…şi aveam abonament….” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„…aveau abonament, şi aş vrea să…m-am întâlnit cu cei de la Cluj, şi au spus că le-ar 

place să mai vină la Hunedoara şi ar fi un lucru extraordinar, lor le-a plăcut. Cheltuielile nu sunt 
chiar aşa de mari cu filarmonica, o masă, o cazare… ca să păstrăm tradiŃia…” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno – membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea comisiei în vederea 

încheierii protocolului de predare – primire a imobilului „Casa de Cultură” situat în Hunedoara, 
str.George Enescu, nr.8, aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, între Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara şi Consiliul JudeŃean Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
          Ovidiu Marius Hada – Primarul municipiului Hunedoara 18 voturi“pentru” 
          Demeter Ilie – consilier local 18 voturi“pentru” 
          Cazan Florin – consilier local 18 voturi“pentru” 
          Nimu Ioan – şef biroul investitii 18 voturi“pentru” 
          Szabo  Adrian Adorian – inspector Biroul investiŃii 18 voturi“pentru” 

 

În urma acestor rezultate, comisia  în vederea încheierii protocolului de predare – 
primire a imobilului „Casa de Cultură” situat în Hunedoara, str.George Enescu, nr.8, aflat în 
domeniul public al Municipiului Hunedoara, între Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi 
Consiliul JudeŃean Hunedoara, este următoarea: 
 

           Ovidiu Marius Hada – Primarul municipiului Hunedoara; 
          Demeter Ilie – consilier local; 
          Cazan Florin – consilier local; 
          Nimu Ioan – şef biroul investitii; 
          Szabo  Adrian Adorian – inspector Biroul investiŃii. 

 
Art.3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.146/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului local al 
municipiului Hunedoara nr.175/2008 privind aprobarea unor studii de fezabilitate şi a indicatorilor 
tehnico-economici.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
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- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism – aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 

                    Hotărârea nr.147/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 949.240 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea susŃinerii CLUBULUI SPORTIV „FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA’’, în anul competiŃional 2011-2012. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„Am o simplă întrebarea. Aş vrea să fiu informată cu privire la performanŃele F.C. 

Hunedoara în anul competiŃional 2010-2011.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am înŃeles că au terminat pe locul 5. Conform înŃelegerii, investitorul care a alocat 

fonduri suplimentare, pe lângă cele alocate din bugetul local, cum a promis, dacă nu intră în Divizia 
B pleacă, şi tot ce a investit rămâne în municipiul Hunedoara. Avem două posibilităŃi: să continuăm 
activitatea sportivă, sau să o întrerupem. Există aceeaşi alocare bugetară, şi trebuie să 
recunoaştem că s-a învăŃat foarte mult din ceea ce s-a întâmplat anul trecut sau anul acesta care 
numai ce s-a terminat. Cred că, cheltuielile pe care le-am avut cu reabilitarea bazei sportive, 
respectiv vestiare, băi, nu o să trebuiască să le mai facem, deci vom putea să facem alte investiŃii 
pentru baza sportivă. Pentru că tot îl avem pe domnul preşedinte Mircea MoloŃ, putem să-i şi 
mulŃumim, în incinta stadionului, în baza sportivă, se face un teren de antrenament pentru bază, pe 
care nici pe acesta nu cred că o să-l ducă la Mărtineşti, ca să fac aceeaşi glumă, ci va rămâne în 
incinta stadionului. SperanŃa noastră era să ajungem pe locul întâi. În fotbal nu depinde numai de ai 
noştri ci şi de ceilalŃi.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Avem şi adversari.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Corect. Din nefericire nu şi-au putut Ńine promisiunea să fie pe primul loc. Vă 

mulŃumesc.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  

     „Au aş vrea să profităm, şi aşa cum spunea şi domnul primar, am învăŃat foarte multe 
de anul trecut, pe lângă cei din conducerea clubului sportiv şi noi consilierii am învăŃat, şi atunci aş 
vrea să nu mai repetăm greşelile de anul trecut, şi anume să punem căruŃa înaintea cailor din nou. 
Şi ca să o luăm într-o ordine corectă şi de bum simŃ, propun să respingem astăzi acest punct de pe 
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ordinea de zi, şi să trecem să facem paşii care se impun înainte de toate acestea, şi anume: întâi să 
ne fie prezentată situaŃia financiară nominală cu banii care s-au investit, în afară de cei ai Primăriei 
pe care-i cunoaştem, că noi i-am aprobat aici, şi ceilalŃi investitori exact cu sumele cu care au venit, 
sponsori şi orice ajutor venit din partea Consiliului JudeŃean sau ştiu eu de unde, să fie nominalizaŃi. 
Pasul doi ar fi, de asemenea ca să nu repetăm greşelile din trecut, să nu alocăm noi o sumă, nu 
contează care ar fi ea, şi întâi să vedem un pic cu ce participare vine noul finanŃator, sponsor sau 
cum îşi doreşte să se numească, la echipă, şi deabea în pasul trei să venim şi noi cu aprobarea 
unei sume. Pe lângă aceasta, vreau să vă spun că această sumă pe care noi o aprobăm va trebui 
să fie, din punctul meu de vedere, odată ca membru al comisiei de buget-finanŃe, şi o dată ca, 
efectiv, ca un consilier care este interesat de banii publici, va trebui diminuată dat fiind faptul că anul 
acesta se exclude să facem performanŃă, şi când vă spun asta dvs. trebuie să ştiŃi că este o 
hotărâre a FederaŃiei Române de Fotbal şi nu hotărâm nici Consiliul JudeŃean şi nici noi că vom 
promova. Nu vom promova. Nefiind vorba de promovare ci doar de întărirea echipei şi de o 
perioadă în care nu putem face altceva mai bun decât să ne sprijinim echipa ca să-şi ridice nişte 
valori, eu zic că sumele trebuie să avem grijă cu ele, nu îmi explic că sunt mari sau sunt mici, dar 
trebuie să avem grijă cu aceste sume. Deci propunerea mea ar fi o prezentare a situaŃiei financiare 
pe anul trecut, că aşa se face, s-a încheiat un an financiar, banii i-au cheltuit. A doua, contractele, 
să vedem contractele şi faŃă de ce dispoziŃie au finanŃatorii să investească în echipă, exact la fel se 
va exprima şi Consiliul local dispoziŃia, da? Cum credeŃi dvs., eu propun ca amendament 
respingerea acestui proiect de pe ordinea de zi, astăzi, în această şedinŃă.”                  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Am înŃeles. Şi când propuneŃi să o punem?” 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Când doriŃi dumneavoastră, chiar şi o extraordinară, nu am nici o problemă, pentru 

că astăzi nu avem încă datele necesare şi...”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Totuşi veniŃi cu o propunere. ŞtiŃi când începe campionatul?” 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Eu ştiu domnule primar când începe campionatul. Nu asta ar fi o problemă. Dvs. aŃi 

spus, dacă vă amintiŃi, v-am şi salutat ideea atunci când am aprobat data trecută banii pentru 
campionatul trecut, aŃi spus aprobăm această sumă pentru că nu ştim dacă sponsorul va sta lângă 
noi sau nu, şi trebuie să ducem echipa până la final. A fost corect, am şi apreciat ideea, dar...” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Revin cu aceeaşi propunere. Dvs. în cazul de faŃă, în eventualitatea în care nu ar 

veni un sponsor, ce ziceŃi?” 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Aprobăm o sumă de genul acesta, pentru că nu avem altă alternativă.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Şi atunci?” 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „În situaŃia în care dacă vine cineva lângă noi ne gândim că participarea acelui cineva 

sau ai mai multora....” 

 

 



17 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „…din nou revin cu aceeaşi informaŃie pe care v-am dat-o anul trecut: această sumă 

este suma maximă posibilă pe care domniile voastre o aprobaŃi. Dacă doriŃi să o diminuaŃi e 
propunerea dvs., votaŃi ca atare pentru ea. Aceasta a fost propunerea mea. Mi s-ar părea anormal 
să diminuăm suma să dezavantajăm echipa în loc să o avantajăm, iar garanŃia unui investitor sau a 
mai multor investitori nu o avem astăzi, deci nu există o certitudine. Iar dacă noi diminuăm sau 
amânăm alocarea bugetară care ar permite continuarea activităŃii sportive, respectiv a fotbalului 
hunedorean, ar împiedica intrarea în campionatul anului acesta, recunoaşteŃi? Eu propun aprobarea 
sumei, dvs. decideŃi dacă o menŃineŃi sau o diminuaŃi şi după ce se stabilesc toate detaliile pe care 
le-aŃi cerut dvs., respectiv sumele alocate şi de către finanŃatori să vedem exact pe ce s-au cheltuit. 
Vă garantez că sumele cheltuite din bugetul local au fost cheltuite  conform legii, pentru că noi le-
am cerut,…. doar am vrut să fac menŃiunea, pentru că va există un proces verbal,… se va dovedi 
cu acele documente, iar ulterior, cum s-a discutat şi cu cei care vor să se implice, ulterior se vine cu 
o şedinŃă de consiliu în care noi aducem investitorul sau cum o să se numească, sponsor, e 
irelevant, se va continua contractul de sponsorizare cu aceleaşi condiŃii. Până când ştim că această 
echipă are performanŃe şi trece în B, contractul va fi pe un an, ca să ne asigurăm că nu o să dăm 
contractul şi o să fie depozit de haine sau mâncare acolo.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Perfect, aŃi intuit ideea pe care vroiam să o ridic.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
     „Totuşi pentru o continuare a activităŃii sportive noi am considerat necesar aprobarea 

acestei sume ca să ne asigurăm că sportivii pot să-şi continue activitatea. De asemenea, după cum 
vedeŃi, nu se alocă toată suma odată şi este defalcată pe anul acesta, respectiv pe anul viitor. Vă 
mulŃumesc.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Şi eu vă mulŃumesc pentru explicaŃii. O singură întrebare. Aş vrea să ştiu dacă este 

creată situaŃia acuma cu retragerea acestui finanŃator, sponsor, cine conduce clubul de fotbal în 
situaŃia aceasta, preşedinte, aveam o componenŃă acolo....” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „În situaŃia actuală, acelaşi Consiliu director care a condus clubul este funcŃional până 

la schimbarea lui printr-o hotărâre a consiliului local aprobată de către domniile voastre.”  

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Da, şi probabil ei trebuie să facă o A.G.A. înainte ca să....”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „BineînŃeles că ei vor trebui nu numai să ne prezinte cele cerute de către dvs.. La 

predarea mandatului către noua conducere propusă dvs. şi aprobată de dvs. sau schimbată, ei vor 
trebui să ne prezinte la zi nu numai contabilitatea ci şi activitatea lor în perioada în care au fost în 
consiliul director.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Vă mulŃumesc.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Şi eu.”    

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Domnule consilier, propunerea dvs. de respingere nu poate fi considerată un 

amendament. Amendamentul se referă efectiv la conŃinutul hotărârii.”  
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 Dl. Munteanu Gigi:  
  „Atunci cum să formulez?” 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Aceasta este problema dvs. prin vot.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Nu poate să facă retragerea decât iniŃiatorul de proiect.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „HaideŃi atunci să trecem la vot.” 

 Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „StaŃi că încă nu s-au terminat discuŃiile.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Mă scuzaŃi.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
     „Să nu uităm că acest club de fotbal noi l-am înfiinŃat, Consiliul Local Hunedoara. În 

absenŃa altui club de fotbal în municipiul Hunedoara este bine ca să avem continuitate. S-au făcut 
nişte greşeli, domnul primar a fost înştiinŃat la momentul respectiv, în urmă cu un an de zile, că va 
face greşeli dacă nu va fi foarte atent la anumite detalii. Dânsul acuma le recunoaşte, dar asta nu 
înseamnă că trebuie să spunem stop şi să nu îndreptăm greşelile să mergem mai departe. Dânsul a 
făcut o propunere de buget, şi dacă vă uitaŃi cu atenŃie, 230.000 de mii de lei sunt pentru 
reabilitarea bazei sportive, doar 720.000 de mii de lei sunt pentru club, şi aceştia împărŃiŃi practic 
într-un an competiŃional, jumătate anul acesta, jumătate până în vara viitoare. Este o sumă 
necesară pentru a te înscrie în competiŃiile ligii a treia şi cele cinci competiŃii de juniori, deci nu este 
doar pentru echipa de fotbal. Să nu uităm că în spatele echipei de seniori stau aproximativ 200 de 
copii care sunt din Hunedoara. În momentul de faŃă cluburi private din Deva vin cu microbuzule şi 
selecŃionează jucători, copii tineri din Hunedoara, îi duc la Deva, îi pregătesc, şi reuşesc să facă 
chiar profit la momentul la care ei îşi termină junioratul, şi vă reamintesc că sunt cluburi din Deva 
care au vândut inclusiv la Gică Popescu, la Georghe Hagi şi la alte şcoli de fotbal. Noi deja putem 
să spunem că vedem câŃiva muguri care răsar acolo, sunt jucători tineri de 16-18 ani. Să privim şi 
latura socială, îi Ńinem pe stadion nu-i Ńinem în baruri, este foarte important. Jucătorii aceia tineri nu 
au treabă cu etnobotanicele dacă mergeŃi pe acolo să vă uitaŃi. Eu pentru asta militez mai mult, nu 
neapărat pentru o performanŃă efemeră către divizia B, A. Să fim serioşi, oraşul nostru nu are 
posibilităŃi financiare care să depăşească poziŃia în care suntem.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Actualmente.”      
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Ar trebui în acest moment să ştim ce vrem. Ar trebui evident, domnule primar, ca într-

o şedinŃă extraordinară, chiar săptămâna viitoare, alături de acel investitor pe care dvs. l-aŃi 
acceptat, să ne aşezăm la masă noi, Consiliul local, dvs. şi dânsul, să stabilim condiŃiile cadru de 
colaborare, să nu ne mai izbim de acele probleme în care clubul este scris în fiecare zi în ziar că 
are datorii de un miliard patru sute la bugetul statului, plus datorii la terŃe persoane, să punem toate 
lucrurile la punct şi să mergem mai departe, menŃinând această activitate care este singura 
activitate care mai rezistă în municipiul Hunedoara.  

Eu sper că şi domnul Gigi Munteanu va fi alături de noi la acest vot, pentru că dânsul a 
înŃeles foarte bine. Poate este deranjat de unele greşeli care s-au făcut, şi eu sunt deranjat, dar 
asta nu înseamnă că ele nu pot fi corectate şi nu putem să votăm astăzi să mergem mai departe. 
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Campionatul începe la jumătatea lunii august şi este necesar ca să îŃi poŃi forma un lot de jucători, 
de data aceasta jucători autohtoni de care vorbeam atunci când am înfiinŃat clubul, să le negociem 
indemnizaŃiile de sportivi, să negociem salariile antrenorilor, ş.a.m.d. Un singur lucru aş vrea totuşi 
să întreb domnule primar: aŃi făcut două capitole de reabilitare bază sportivă, şi doi, contribuŃie 
primărie pentru clubul sportiv, dar cheltuielile de întreŃinere a bazei sportive cine le suportă?” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Este al patrulea lucru pe care vreau să vă spun. Vreau să amintesc colegilor 

greşeala la care făceaŃi referire este cu privire la cheltuielile reabilitare bază sportivă. Anul trecut a 
fost întreŃinere şi a fost o problemă de imposibilitatea de a aloca fonduri pentru alte cheltuieli care 
se vor regăsi în răspunsul patru care vreau să vi-l dau. De asemenea, vreau să vă corectez 
domnule consilier, eu nu am aprobat investitorul, investitorii vin la noi, puteau să vină şase, oricare 
ar fi dorit. Investitorul trebuie să demonstreze potenŃă financiară şi colaborare cu respectiv, consiliul 
local, cu municipiul Hunedoara şi cu ceilalŃi doi membri fondatori ai clubului. Într-adevăr am avut o 
discuŃie, vreau să vă spun că nu este singurul investitor cu care am avut discuŃii. Unul dintre 
investitori s-a gândit să facă public discuŃiile noastre pe un ziar de partid, iar dvs. care sunteŃi în 
politică ştiŃi la cine mă refer, după care nu a mai contactat deloc instituŃia noastră. Şi de asemenea 
aş vrea să revin un pic, aŃi spus că este singura activitate sportivă. DaŃi-mi voie să vă spun că în 
Hunedoara sunt şi echipe de handbal care performează....” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „De acest gen.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „De acest gen?”  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „De fotbal este singurul.”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Iar cu privire la cheltuielile care se fac la baza sportivă sunt cheltuieli care indiferent 

de activitatea sportivă a stadionului noi avem cheltuieli ca: curentul electric, gaz, apă, întreŃinerea 
gazonului.”  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Se vor plăti din aceşti bani, vreau să vă întreb?”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Ele intră în cheltuielile bazei sportive sau cu bazinul de înot.”   
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Trebuie să o gândim foarte clar, pentru că am făcut o greşeală de acest gen când 

plăteam din bugetul pe care noi l-am aprobat clubului sportiv plăteam apă, curent ş.a.m.d., dar 
acolo....”   

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Cred că, cheltuielile de întreŃinere sunt cuprinse în cheltuielile bugetate pe municipiul 

Hunedoara ca şi celelalte utilităŃi ale municipiului.” 
 
 



20 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Deci practic pe lângă suma de 720.000 de mii de lei, noi Primăria suportăm şi 

cheltuielile de întreŃinere a bazei sportive.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Municipiul Hunedoara, da.”  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Deci aşa se face.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Ca şi întreŃinerea parcurilor, ca şi întreŃinerea domeniului public. Este o activitate 

care, indiferent dacă în interiorul stadionului se face performanŃă sau nu, noi va trebui să întreŃinem 
acea bază sportivă .”  

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Am înŃeles. Deci este clar, suma este dată pentru clubul sportiv, cheltuielile de 

întreŃinere sunt cu totul altceva, administrarea se face probabil de către directorul bazinului de înot 
sau nu ştiu cine administrează complexul, dânsul e problema lui cum îşi gestionează acolo să nu se 
consume.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Sunt contorizări separate, sunt contracte cu societatea care face salubritate, cu 

societatea care face întreŃinerea zonelor verzi, acelea au existat şi o să existe.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „MulŃumesc.” 
 
Dl. preşedinte Mircea Molo Ń: 
 „Eu v-aş ruga domnule preşedinte să-mi daŃi şi mie voie fiindcă dacă sunt prezent aici 

nu numai pentru Casa de Cultură ci şi pentru acest subiect. Sper să fiŃi de acord ca în acest club să 
intre şi Consiliul JudeŃean. Dacă sunteŃi vă mulŃumesc anticipat. Dacă nu sunteŃi o să vă 
mulŃumească cetăŃenii municipiului Hunedoara. Vreau să vă spun următorul lucru: nu ştiu câŃi dintre 
dvs. aŃi fost pe stadion şi în incinta stadionului. Eu unul am fost de câteva ori, ultima dată am fost 
săptămâna trecută, în bucătării, în saună, în vestiare, peste tot. Vorbeam cu Petcu şi spunea: de 
când jucam eu fotbal asemenea vestiare nu am mai avut, de când jucam eu fotbal nu mai era o  
sală de masă cum este acum, cu o bucătărie ş.a.m.d.. Sigur, şi eu ca terŃă persoană dar ca şi un 
om cu mare responsabilitate la nivelul judeŃului Hunedoara vreau să ştiu fiecare ban cum este 
cheltuit şi banii dvs. cum au fost cheltuiŃi acolo. Nu mă interesează, şi asta este problema dvs. cu 
acei finanŃatori, cert este că s-a pus problema la un moment dat de găsire a unui finanŃator, fiindcă, 
nu ştiu câŃi ştiŃi că de la 1 iulie legea cluburilor sportive s-a schimbat şi că puteŃi să daŃi o mie de 
miliarde clubului respectiv, nici un leu nu se duce pentru salarii. Deci banii pe care îi alocaŃi dvs. se 
duc doar pentru dezvoltare. Sigur, eu iarăşi revin la tinereŃea mea, mi-aduc aminte de acea mare 
echipă de glorie care eram şi …mi-aduc aminte că mi-am lăsat, eram la vie, şi cu tatăl meu fie iertat, 
am plecat de acolo fiindcă Corvinul juca, nu îmi mai aduc aminte cu cine, şi am venit cu bicicleta de 
la Mărtineşti la Hunedoara,… îmi doresc ca orice cetăŃean al judeŃului Hunedoara să avem o echipă 
în divizia A. Acest lucru nu se face de azi pe mâine, se face cu mult cerebel, …este unul parcă la nu 
ştiu ce post de radio,… şi în timp.  
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De aceea domnule consilier, dacă doriŃi să micşoraŃi suma, aş vrea să vă spun că în 
varianta în care vom ajunge, şi spus vom ajunge în speranŃa că mă veŃi accepta şi pe mine ca 
reprezentant al Consiliului JudeŃean. Eu în prima şedinŃă de Consiliu JudeŃean pun în discuŃie, dacă 
dvs. sunteŃi de acord să ne primiŃi şi pe noi Consiliul JudeŃean tocmai pentru a fi un sprijin material 
real, fiindcă această bază, ca să ai echipă de divizia B trebuie categoria a treia, care impune stelele 
acelea care Ńi se dau, impun nişte condiŃii de desfăşurare a activităŃii. Dvs. astăzi dacă aprobaŃi, 
aprobaŃi doar acest lucru, mai puneŃi câte o temelie la această vastă lucrare de la acest extraordinar 
complex sportiv, în care nu numai fotbaliştii îşi desfăşoară activitatea ci mulŃi, mulŃi tineri, şi bine 
spunea domnul consilier BobouŃanu, decât în crâşmă merită să investim acolo, şi aceeaşi 
propunere o să o am şi eu colegilor mei din Consiliul JudeŃean. De aceea cred că trebuie să vă 
gândiŃi şi la performanŃă, şi fac o comparaŃie cu jocul în doi – învârtita, mulŃi joacă, dar puŃini ştiu să 
joace, ori pe noi ne interesează să avem aceşti oameni care ştiu să joace, aceşti oameni care, dacă 
nu reuşim să-i formăm, şi este foarte greu în acest an să intre în divizia B, ei pot intra, teoretic, în 
divizia B, fiindcă lor nu le vine acea referire pe care v-o spuneam dvs. cu trei ani nu ai voie....” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „...cu divizarea societăŃilor.” 
 
Dl. preşedinte Mircea Molo Ń: 
  „…deci nu este o divizare. Dacă luam Deva sau cumpăram un loc din altă parte era 

altceva, că trebuia să stăm acolo, dar cu această echipă care sper să v-o formaŃi se poate promova 
dacă toŃi cei implicaŃi acolo sunt de bună credinŃă. Eu din afară am venit şi am trecut, v-am spus, de 
multe ori prin stadionul acela. Din păcate am găsit mai mulŃi funcŃionari decât fotbalişti, din păcate. 
Nu vă ascund că am avut o discuŃie, şi acum fac o paranteză, eu cam cunosc potenŃa firmelor din 
judeŃul Hunedoara, şi decât să fac cu o firmă de trei lulele din Mărtineşti asociere, care se bazează 
mai mult pe cei îi dăm, fără ca să ştie că ea trebuie să asigure fondul de salarii pentru jucători, 
pentru antrenori, şi antrenorii nu sunt puŃini, pentru maseuri, pentru....” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Şi pentru baremele de arbitraj, în conformitate cu noua lege de care spuneaŃi…”    
 
Dl. preşedinte Mircea Molo Ń: 
 „...pentru tot ce înseamnă buna desfăşurare a unei competiŃii sportive trebuie să o 

pună din banii lui.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „E obligat asta.”  
 
Dl. preşedinte Mircea Molo Ń: 
 „Nu vă ascund că după această întâlnire, ne vom întâlni cu un investitor, după 

această şedinŃă de consiliu, dar vreau să aveŃi în vedere următorul lucru: investitorul îşi pune banii 
lui, care îi pune atât cât crede de cuviinŃă, să asigure salariile, bunul mers, dar vrea şi din partea 
comunităŃii locale să vadă că are un sprijin, că sunt nişte bani pentru buna funcŃionare a activităŃii 
sportive. De aceea nu vreau să vă influenŃez, vreau să vă gândiŃi că o performanŃă nu se face într-
un an de zile, şi ca să ai o performanŃă trebuie să pui mult suflet, mulŃi bani, pentru a o atinge. Încă 
odată, dacă sunteŃi de acord, din asocierea cu acest club F.C. Hunedoara, în prima şedinŃă de 
consiliu vom intra şi noi, cu acceptul dvs. bine înŃeles. Nu ne supărăm dacă nu ne acceptaŃi, v-am 
spus, o să se supere, cred eu, mai mult hunedorenii decât consilierii judeŃeni, care o bună parte 
sunt de aici. Şi atunci sperăm că unindu-ne forŃa, municipalitatea, Consiliul JudeŃean şi un 
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investitor, să facem ceea ce trebuie, dar periodic trebuie văzut, cei care reprezintă Consiliul 
judeŃean, Consiliul local, împreună, ce s-a făcut, ce propuneri să se facă, ce trebuie făcut, cât sunt 
banii cheltuiŃi, ca să avem la leu în fiecare zi. Eu vă mulŃumesc că m-aŃi ascultat, şi repet, v-am 
făcut o ofertă.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Numai puŃin domnule consilier. Am vrut doar să menŃionez că în şedinŃa 

extraordinară în care o să aprobăm eventuala nouă conducere şi posibilul investitor, într-un articol 
propunem şi asocierea cu Consiliul JudeŃean care v-a sta la baza....” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Intrarea ca şi membru asociat al Consiliului JudeŃean în Adunarea generală a 

membrilor asociaŃi, pentru că dânşii vor trebui să aibă controlul total, alături de Consiliul Local 
Hunedoara.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Bun, am înŃeles. Ce vreau să spun, vom pune un articol care va sta la baza şedinŃei 

de consiliu sau a unui proiect de hotărâre.” 
 

Dl. preşedinte Mircea Molo Ń: 
 „Eu voi face un proiect de hotărâre.”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă mulŃumesc.” 
  
Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „Am şi eu o nelămurire vis-a-vis de ce a spus domnul preşedinte Mircea MoloŃ 

referitor la legea privind cluburile sportive. Deci am înŃeles că banii pe care îi acordăm noi, suma 
respectivă nu poate fi folosită...” 

 
Dl. preşedinte Mircea Molo Ń: 
  „...numai la investiŃii.” 
 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „Exact, doar la investiŃii.” 
 
Dl. preşedinte Mircea Molo Ń: 
 „InvestiŃii şi servicii….” 
 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „..dacă nu  există un investitor, sau sponsor, ce se va întâmpla cu clubul, pentru că...”     
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „…avem alocarea bugetară şi nu se va putea cheltui pentru salarii. Ori avem fotbalişti 

care joacă pe gratis ori nu o să putem....”   
 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. preşedinte Mircea Molo Ń: 
 „Doamna consilier, investitorul care vine, vine doar pentru acest lucru, să achite 

salariile.”  
 

Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „Asta am înŃeles, dar în situaŃia utopică, să zicem, în care nu ar exista acest investitor, 

suntem obligaŃi să....” 
 
Dl. preşedinte Mircea Molo Ń: 
 „Nu cunosc în municipiul Hunedoara ce înseamnă utopic.”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vom avea două posibile variante: jucătorii să joace pe gratis, ori nu o să avem 

echipă.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Nu e bine. Chiar dvs. domnişoara consilier puteŃi să deveniŃi un investitor.” 
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
 „Sau un jucător.” 
 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „Din păcate sunt un simplu angajat.”   

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Domnule preşedinte, să trecem odată peste chestia aceasta. Având în vedere ceea 

ce am spus înainte, vreau să se consemneze că solicităm situaŃia financiară şi contractele pentru 
noii sponsori, şi îmi retrag ideea.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă mulŃumesc domnule consilier, o să le punem în vedere. Colegii mei o să le trimită  

o adresă.” 
 
Dl. preşedinte Mircea Molo Ń: 
 „Numai puŃin. Domnilor colegi, cred că faceŃi o greşeală. Contractele care le face, să 

admit că eu sunt sponsorul, nu interesează Consiliul judeŃean sau Consiliul local. Pe dvs. vă 
interesează banii pe care îi daŃi pentru investiŃii şi dezvoltare. Cât plătesc eu antrenorul, cât plătesc 
eu jucătorul e problema mea.”  

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Am crezut că încheiem discuŃia, dar dvs. acuma invocaŃi o lege pe care spuneŃi că o 

cunoaşteŃi şi acuma începem o discuŃie din nou. Ne interesează. Acest club este al municipalităŃii, 
este înfiinŃat de municipalitate, sponsorul nu vine decât lângă Primărie, respectiv Consiliul local, 
lângă, nu peste, şi atunci este foarte normal să ştim de ce sume poate dispune. Anul trecut am 
mers pe încredere şi am văzut ce greşeli am făcut. Anul acesta, acel investitor sau cum se va numi 
el, pune la dispoziŃie, aşa cum Primăria şi-a trecut în buget suma x, el pune la dispoziŃie suma cu 
care face într-un cont separat, cu un bilet la ordin, ca să se poată executa, nu poveşti că voi da x 
miliarde.”  



24 
 

 
Dl. preşedinte Mircea Molo Ń: 
 „Domnule consilier, intrăm în polemici, şi nu, dacă aŃi fi la mine în consiliu aş discuta, 

dar aici sunt un cetăŃean al judeŃului Hunedoara.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Mă bucur că sunteŃi aici….” 
 
Dl. preşedinte Mircea Molo Ń: 
 „…vreau să vă spun că există două posibilităŃi: eu investitorul, să fiu dispus să vă 

spun câŃi bani face echipa, pentru că deocamdată el are un contract în care spune: mă angajez cu 
banii pe care îi dau eu să fiu locul 1 sau 2 sau 3 sau 4 sau 5. Dvs. trebuie să înŃelegeŃi altceva, că 
ceea ce este al dvs., eu ca reprezentant al Consiliului JudeŃean, am alocat bani pentru terenuri, 
lucru pe care puteam să-l fac în altă parte, sau să fac ceva de genul acesta. Nu m-a interesat 
performanŃa, şi nu mă interesează cât dă la jucători x sau y. Pe mine mă interesează, şi cred că şi 
pe dvs., ca cetăŃenii din municipiul Hunedoara să aibă o bază sportivă. Eu eram profesor şi făceam 
meciuri de fotbal cu doctorii, de exemplu. Ne întâlneam pe stadion, şi aveam acces toŃi, chiar dacă 
era echipă în divizia respectivă. Este un câştig.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „AveŃi perfectă dreptate domnule preşedinte, dar mă întorc înapoi la ceea ce spuneŃi. 

Dvs., Consiliul judeŃean, pe care eu....” 
 
Dl. preşedinte Mircea Molo Ń: 
 „Dacă v-aŃi putea întoarce înainte aŃi face un pas şi am depăşi acest subiect, dar din 

păcate vă întoarceŃi numai înapoi şi nu vă întoarceŃi înainte.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Dumneavoastră în calitate de reprezentant al Consiliului JudeŃean, domnul primar în 

calitatea de reprezentant al Consiliului Local faceŃi exact ceea ce spuneaŃi înainte, asiguraŃi această 
infrastructură, asiguraŃi aceste investiŃii, deci investitorul nu mai are asemenea probleme. Deja sunt 
două forŃe mari. Pe lângă Primăria Hunedoara sunteŃi şi dvs. în calitate de Consiliu JudeŃean sau de 
reprezentant al Consiliului JudeŃean. Atunci este foarte clar că banii cu care vin acei investitori nu 
se limitează, dar în general vor reprezenta salarii, prime de joc şi baremul de arbitraj. Este foarte 
normal atâta vreme cât, oricum s-ar numi investitorul care vine şi se aşează lângă Consiliul local şi 
lângă Consiliul judeŃean, sumele cu care participă să le facă cunoscute. Nu este secret de stat cu 
cât participă, şi să le pună la dispoziŃie. De fapt pe mine suma nu mă interesează, ca sumă, ci faptul 
că există un bilet la ordin care se poate executa în orice moment de către primărie în situaŃia în care 
dânsul nu şi-a respectat înŃelegerea.”  

 
Dl. preşedinte Mircea Molo Ń: 
 „Cine, cui îi face hatârul, Primăria investitorului, sau investitorul Primăriei?” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Se exclude, nu există decât un sigur sens: investitorul Primăriei, pentru că primăria,  

aŃi auzit ce spunea domnul primar, garantează buna desfăşurare a activităŃii sportive, alături de 
dvs..” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Este adevărat, dar dacă revenim la întrebarea pusă de domnişoara consilier 

Vasilescu în eventualitatea, utopică, că nu am avea un investitor, am avea realitatea că nu avem o 
echipă care ar putea să joace, deci necesitatea unui investitor este pe cât de reală, pe cât de 
necesară, deci avem nevoie de investitor.”  

 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „Exact asta am vrut să subliniez.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnii consilieri iau deja o sumă, ar putea să joace pe teren.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.148/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
A părăsit sala dna. Chi ş Şerban Ana Aurelia, num ărul consilierilor locali prezen Ńi 

la şedin Ńă este de 17 în momentul de fa Ńă. 
Se ia o pauz ă de 20 de minute pentru elaborarea proiectului de h otărâre,  

studierea materialelor, şi pentru întocmirea rapoartelor comisiilor de speci alitate.   
  
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru aprobarea contului de execuŃie a bugetului 
local al municipiului Hunedoara pe semestrul I al anului 2011.  

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-  d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism – aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.149/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 2.600 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea susŃinerii CLUBULUI SPORTIV 
„SIDERURGICA HUNEDOARA – GRUPUL POPICARILOR VETERANI”, pentru a participa la 
CAMPIONATUL NAłIONAL DE POPICE AL VETERANILOR - ediŃia a 16-a.              
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 



26 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
                     Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 

Hotărârea nr.150/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii ca parte civilă în dosarul 
penal nr.35/P/2011 al DirecŃiei NaŃionale AnticorupŃie - Serviciul Teritorial Alba Iulia 

                 -    d-lui Munteanu Gigi care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism – aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu o să vorbesc de această hotărâre, pentru că vreau, s-a ridicat problema, şi acel 

raport prezentat de colegii mei de la biroul juridic şi de către dl. secretar, a analizat problema acelui 
proiect de hotărâre, vreau să se analizeze şi situaŃia celeilalte hotărâri pe care dvs. aŃi aprobat-o, 
când colegul meu Robert a votat şi nu avea voie să voteze, iar colegii mei împreună cu dl. secretar 
să-mi prezinte un raport, de ce s-a întâmplat treaba aia şi nu s-a semnalat…” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Cu tot respectul, dl. primar nu este nici o hotărâre.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Hotărârea, când municipiul Hunedoara..” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…nu s-a luat nici o hotărâre…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„….să se constituie parte civilă în celălalt dosar…,” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…prima cauză” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…deci vreau acel raport, pentru că şi dvs. şi colega dvs., la comisia juridică le-aŃi 

propus, în urma raportului acesta pe care l-aŃi făcut dvs., să facă un proiect de hotărâre.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Noi am propus, dl. primar? Cine din comisia juridică? HaideŃi să lămurim aici” 
 
Dl. Cazan Florin:  
„…nu s-a propus… s-a citit la temeiul legal şi în urma citirii temeiului legal…” 
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Dna Aldea Ana Maria:  
„…da” 
 
Dl. Cazan Florin:  
„…au crezut de cuviinŃă că legea îi obligă să se constituie parte civilă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Bun…” 
 
Dl. Cazan Florin:  
„…legea îi obligă…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…legea îi obligă, pe cine? 
 
Dl. Cazan Florin:  
„…pe consilieri…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Întrebarea mea către dl. secretar este, de câte ori este obligat de lege să pună un 

proiect de hotărâre pe ordinea de zi, dacă a căzut acea hotărâre?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu există prevedere legală. Dar, daŃi-mi voie, haideŃi să vedem, cine de la comisia 

juridică a spus că noi le-am spus să facă proiect de hotărâre? 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…bine, înseamnă că am înŃeles eu greşit, dacă cei din comisie au zis că nu-i aşa, 

înseamnă că am greşit eu, îmi retrag acea afirmaŃie, nu e nici o problemă…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…dl. consilieri, să o lămurim aici, iniŃiatorul trebuie chemat la comisii, nu secretarul, 

iniŃiatorul şi compartimentele de specialitate…nu mă mai chemaŃi la comisiile dvs.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Cine v-a chemat?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dvs.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Când?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Ieri.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Păi dvs. eraŃi cel care semna raportul, de aceea v-am chemat.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ori de câte ori, colegii doresc, consilierii respectiv, să vă întrebe despre legalitatea 

acestora, dvs. sunteŃi obligat să o faceŃi…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Să nu fie supărat dl. secretar, ieri a fost prezentat un referat care a fost semnat de 

compartimentul juridic şi respectiv dvs., dna Podea şi dna Toma Anamaria…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…nu mă refer la acela, mă chemaŃi şi pentru alte proiecte de hotărâri…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…iar din referatul pe care dvs. îl faceŃi, putem citi negru pe alb, fără să avem 

cunoştinŃe juridice că suntem obligaŃi să respectăm legea prin constituire ca parte civilă, ca organ 
deliberativ, până la data citirii în instanŃă asupra capului de acuzare, cum dat citirii în instanŃă     
poate să fie azi la ora 16, noi nu avem de unde să ştim. Noi am luat act de ceea ce scrie, dacă nu 
ne era prezentat, probabil nu era cazul să discutăm. Fiecare vrea să-şi apere pielea, eu sunt 
convins, dl. secretar îşi face datoria…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Sunt de acord. Ca să vă apăraŃi pielea şi dvs. şi dl. secretar, vreau să prezinte un 

raport care va fi prezentat şi domniilor voastre în şedinŃa următoare, de ce la şedinŃa trecută…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…sigur că da, dacă s-a votat atunci de către dl. viceprimar, o dată că este vina lui, a 

votat în cunoştinŃă de cauză şi ştie legea administraŃiei publice locale, dacă ai un interes patrimonial 
nu ai voie să votezi, a doua oară InstituŃia Prefectului nu a întors acea hotărâre, dacă nu mă înşel, a 
validat-o, şi validând-o…” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„Dacă îmi daŃi voie. Această adresă, după cum văd eu, se specifică în nota de 

fundamentare ni s-a cerut până în data de 31 mai 2011. După câte ştiu eu suntem în luna iulie. În 
şedinŃa din luna mai nu a întrunit cvorumul necesar, întrebarea mea este, de ce am venit azi să 
facem acest proiect de hotărâre?” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Pot să vă răspund eu?” 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„Vă rog, că sunteŃi iniŃiatorul.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Având în vedere că nu am respectat acel termen, dar din punct de vedere al legalităŃii 

şi al valabilităŃii mai corect spus al acestui act prin care noi ne constituim ca parte civilă, acest act 
chiar dacă nu am respectat acel termen este…” 
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Dna Fărcaş Bianca:  
„ … a fost să ne constituim ca parte civilă până la data de 31 mai 2011, ulterior după 

31 mai a mai venit o adresă a DNA-lui prin care vor să ne constituim ca parte civilă în acest 
proces?” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Nu-i cazul. Dacă noi nu am respectat termenul, putem face ceva, dacă am greşit o 

dată  asta nu însemnă că trebuie să perseverăm.” 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„A venit adresă de la DNA că noi am greşit?” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Nu, mie nu cred că-mi vine, nu-mi vin mie adresele, eu vă spun că am iniŃiat-o ca şi 

consilier, nu pot să vă dau răspunsul pe care îl doriŃi. Eu consider că avem, e păcat să nu profităm 
de faptul că nu a avut loc primul termen în instanŃă, dvs. votaŃi în conformitate cu dorinŃa dvs., nu 
pot să vă…” 

 
Dna Fărcaş Bianca:  
„… de ce nu aŃi introdus-o în şedinŃa din luna iunie?” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Din acelaşi motiv din care nu aŃi introdus nici dvs., exact din acelaşi motiv.” 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„Îmi pare rău, eu nu am introdus-o nici acum în iulie şi nici în iunie.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Eu am făcut-o acum, mai bine mai târziu, decât niciodată.” 

 
Dna Vasilescu Tatiana:  
„Fiecare consilier are dreptul să introducă un proiect de hotărâre…”  
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„…cu acceptul nostru…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„..dvs. puteŃi vota cum vreŃi” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dna Vasilescu Tatiana:  
„…să ne recomande ceva…” 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„..eu mă refer strict la termenul dat de DNA, până la 31 mai, după mine termenul este 

expirat” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„HaideŃi să nu întrebăm de ce nu a fost introdusă, vă aduceŃi aminte că în luna iunie a 

fost pe ordinea de zi, la comisie, acest proiect…” 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„…şi a fost retras…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„..păi, cine l-a retras? Dacă nu apărea acest referat nu aveam titlul discuŃiei, nu aveam 

de ce. Dvs. aŃi pus acest referat, de ce? Şi ne-am lămurit imediat de ce? Ca să ne informaŃi cu 
privire la ce?” 

 
Dna Fărcaş Bianca:  
„..la adresele care s-au făcut de primărie către Curtea de Conturi, care era singura în 

măsură să constate acel prejudiciu sau valoarea prejudiciului. Primăria s-a autosesizat vis-a-vis de 
valoarea acelui prejudiciu şi a trimis CurŃii de Conturi.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă asigur că acest raport va fi analizat şi de către alŃi jurişti…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…doar acest referat a impus introducerea acestui proiect pe ordinea de zi, căci altfel 

nu aveam ce să discutăm. Dacă din acest referat, compartimentul dvs. de specialitate…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…compartimentul meu de specialitate, dl. consilier, în cazul acesta, vrea să-şi 

apere…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…pielea?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…spatele..” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…şi dvs. credeŃi că noi nu?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„..ascultaŃi-mă. Eu sunt de acord, de aceea, daŃi-mi voie să vă spun, de aceea am 

considerat de cuviinŃă ca dvs., pentru că eu am făcut ordinea de zi, am considerat de cuviinŃă ca 
dvs. să vedeŃi acest raport, să fiŃi în cunoştinŃă de cauză că colegii mei au făcut acest raport.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Deci dvs. consideraŃi…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…fără să mă opun azi, sau oricând altcândva ca dvs. să fiŃi informaŃi…” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„. ..consideraŃi că de fapt a fost aruncată pisica dintr-o parte în alta. Eu îi întreb pe 

colegii dvs. la aliniatul următor: la şedinŃa ordinară a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din 
data de 30.06.2011, s-a propus reintroducerea pe ordinea de zi  a proiectului … de către cine?... 
privind constituirea ca parte civilă în dosarul penal 35/P/2011….însă această propunere nu a fost 
acceptată…de către cine?” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă răspund eu. De către mine, eu fiind cel care făceam ordinea de zi, pentru că la ora 

respectivă, la data respectivă, nu aveam un răspuns de la Curtea de Conturi, respectiv nu se 
dovedea că a fost făcut un prejudiciu. De asemenea nici nu am mai primit ulterior o adresă din 
partea DNA-ului pentru a reveni la constituirea ca parte civilă. DNA-ul nu a mai revenit cu o adresă 
ulterioară, dar deoarece, opinia mea personală, şi s-ar putea să greşesc, opinia mea, s-au făcut 
mici greşeli, şi hai să o băgăm totuşi să…iar dvs. vă rog să o votaŃi, vă rog să vă constituiŃi parte 
civilă…” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Trebuie să vă felicit pentru felul în care puneŃi problema, şi aşa aŃi pus-o şi prima dată 

şi aŃi înlăturat orice ambiguitate a noastră, până la urmă, pentru că oamenii, anumiŃi colegilor, nu 
vreau să mă pun rău cu primarul, să mă uit în locul lui…. Eu din punctul meu de vedere ca şi 
consilier local nu vă consider vinovat nici măcar 0% în această cauză şi ştiu pe ce mă bazez, am 
înŃeles dosarul cum este disjuns dar ca să rupem această treabă, să nu se interpreteze că, 
consilierii locali Ńin partea primarului sau chestii… nu noi vă considerăm vinovat, instanŃa o va face, 
şi sunt convins că…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…instanŃa nu o va face, instanŃa ne va dovedi nevinovaŃi..” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…vă va dovedi nevinovăŃia şi sunt convins de acest lucru,…nu noi stabilim vinovăŃia. 

Eu sunt convins că aici în cauza asta nu apare nici un vinovat.” 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„Dacă îmi permiteŃi, referatul propus la ordinea de zi acest proiect de hotărâre, 

penultimul aliniat, adică al treilea aliniat de la coadă spune aşa: Când prin săvârşirea unei infracŃiuni 
s-a produs o pagubă uneia din unităŃile la care se referă art. 145 din Codul penal, unitatea păgubită 
este obligată să sesizeze de îndată organul de urmărire penală, să prezinte situaŃii explicative cu 
privire la întinderea pagubei, date cu privire la faptele prin care paguba a fost pricinuită şi să se 
constituie parte civilă. Primăria a solicitat prin adresa 28720/10.06.2011 a sesizat Camera de 
Conturi a JudeŃului Hunedoara şi a fost înregistrată, după cum rezultă de aici în data de 01.07.2011, 
deci nu am primit nici o adresă oficială a Camerei de Conturi prin care să ni se spună….nu 
este…citeşte adresa până la capăt şi ai să vezi. Asta este către Camera de Conturi, iar adresa 
primăriei este …răspunsul Camerei de Conturi este acolo, în care ne spune, adresa dvs. a fost 
transmisă departamentului juridic din cadrul CurŃii de Conturi …aici este un articol de lege copiat… 
păi da, dar eu trebuie să primesc din punct de vedere oficial un răspuns: da s-a produs acest 
prejudiciu în valoare de şi este implicat firma x,y,z” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 



32 
 

Dl. Balo şin Nicolae:  
„Avem un proiect pe ordinea de zi, hai să…” 

 
Dna Vasilescu Tatiana:  
„Vreau să vă spun câteva cuvinte, strict discutăm pe proiectul care s-a propus pentru a 

fi introdus pe ordinea de zi. Din punct de vedere legal, într-un proces penal, noi avem obligaŃia de a 
ne constitui parte civilă până la citirea lucrării. Există o singură excepŃie de la această lege, cu 
acceptul inculpatului se poate introduce ulterior aceasta…este un proiect pe ordinea de zi, care ni s-
a propus, pe care îl votăm, nu discutăm pe referat …nu ne impune cineva, sau să ne spună să ne 
constituim sau nu, avem obligaŃia, intr-un proces penal. Asta spune legea, dacă greşesc să mă 
corecteze domnişoara juristă…   am verificat pe net, asta spune. Procesul s-a amânat, există un 
termen la care se citeşte, până atunci, se poate şi ulterior dar până atunci, în condiŃiile legii. O 
singură excepŃie există, într-un proces penal, când acceptă inculpatul, într-un proces civil, când 
acceptă partea civilă din procesul respectiv,… noi discutăm concret pe un proces penal. Este un 
proiect pe ordinea de zi şi este obligatoriu să ne constituim, nu mai discutăm de referat, a fost 
introdus, votat, asta e părerea mea.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Nu acuzăm pe nimeni, nu facem nici o acuzaŃie.” 
 
Dna Vasilescu Tatiana:  
„La aliniatul 2 scrie clar, dacă prejudiciu, …nu există…” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 16 voturi ”pentru” şi un vot „abŃinere”(Fărcaş Bianca). 
Art.1 se aprobă cu 16 voturi ”pentru” şi un vot „abŃinere”(Fărcaş Bianca). 
Art.2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.151/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 01.08.2011 – 30.09.2011. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilier. 
 
Dl. Horvath Zoltan:  
„Propun preşedinte de şedinŃă, pentru următoarele două luni pe Drăgoescu Mihai” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.152/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 15 al ordinii de zi Analiza capacităŃii de apărare împotriva incendiilor din 
perioada 01.01.2011 – 30.06.2011. Nu sunt discuŃii. 
 

La punctul 16 al ordinii de zi Raport privind activitatea Biroului persoane cu 
dizabilităŃi, asistenŃi personali, în semestru I al anului 2011. Nu sunt discuŃii. 

 
La punctul 17 al ordinii de zi – Diverse 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  

                       „Domnule preşedinte, stimaŃi colegi, am solicitat în şedinŃa ordinară de luna trecută 
introducerea pe ordinea de zi pentru această şedinŃă a proiectului de hotărâre privind transformarea 
străzii I.L.Caragiale în stradă cu sens unic, la solicitarea AsociaŃiilor de proprietari numărul 63 şi 
numărul 10. Domnul primar atunci a spus că este de acord cu introducerea pe ordinea de zi. Solicit 
comisiei care se ocupă de această problemă să se întrunească săptămâna viitoare, pentru ca la 
următoarea şedinŃă să putem comunica cetăŃenilor un răspuns, favorabil cred eu, şi dvs. aŃi spus că 
vă veŃi ocupa şi de....”            

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Ne ocupăm, dar este totuşi un pic anormal când un cetăŃean vrea ceva, o comisie, 

de 13 oameni. Ideea este când se strâng două sau trei propuneri acuma, e ok.”  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Dacă se poate.”   

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Am înŃeles, dar dvs. aŃi cerut săptămâna viitoare.”  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Nu, dvs. aŃi spus că o introduceŃi astăzi, şi atunci oamenii au aşteptat, şi de aceea 

am discutat dacă va fi introdusă.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Comisia nu s-a întrunit domnule consilier, iar eu unul singur nu pot să decid. Nu 

este nici o problemă, se poate introduce, dar acea comisie trebuie să facă o evaluare, în care e 
implicată şi PoliŃia Română – poliŃia de circulaŃie, sunt mai mulŃi factori.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Eu sunt de acord, dar noi am discutat data trecută, am discutat şi ieri pe problema 

aceasta, ca să se consemneze, cetăŃenii au făcut această adresă şi către primărie şi către mine. Pe 
procesul verbal de la şedinŃa trecută reiese clar că dvs. spuneŃi clar că da, o să o introducem la 
şedinŃa următoare. Eu o să le dau un răspuns: domnule, nu s-a putut introduce deoarece comisia 
care se ocupă cu toată această problemă nu s-a putut întruni.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „ReamintiŃi-mi, strada?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„I.L.Caragiale, din faŃă de la poliŃie, stradă cu sens unic .” 

 

                    Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Să poată să fie lărgită.” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Este o consemnare pe procesul verbal, şi oamenii aceştia aşteaptă. Şi a doua 

problemă şi ultima, AsociaŃia Partida romilor v-a solicitat printr-o adresă scrisă la data de 07 iulie 
2011 un sprijin financiar pentru organizarea festivalului interjudeŃean Miss Romanca Hunedoara 
pentru data de 14 august. VedeŃi că putem la o şedinŃă extraordinară, dacă vom strânge destule 
probleme, să introducem pe ordinea de zi această solicitare.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Anul acesta li s-a mai aprobat Partidei romilor încă o sumă pentru...în fine, nu ştiu. 

Cea mai mare problemă am avut-o noi când dânşii trebuiau să aducă facturile. Colegii mei le-au 
spus, nu puteaŃi să faceŃi spectacole şi să nu aduceŃi facturi. Cred că pentru banii care le-au fost 
alocaŃi au adus facturi, dar dânşii vor să li se aloce bani pentru rochii, nu ştiu cum, sunt nişte chestii 
pe care dânşii...  .” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Au o listă aici.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „În fiecare an cer pentru aceleaşi lucruri, …pentru zorzoane pe cai. Alea nu se strică 

la sfârşitul anului, se pot păstra ”  

Dl. Gyorfi Jeno:  
   „Se fură!” 

 
 Dl. Bobou Ńanu Dan:  
    „Eu vă rog dacă putem să iniŃiem un proiect la următoarea şedinŃă, prin care să dăm 

un răspuns, să ne dea suma, să analizăm...” 
   
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Noi suntem în grafic cu răspunsul. Dânşii ştiu de aceste evenimente de 20 de ani, 

mă gândesc. Deci puteau să vină cu adresa aceasta în timp util, să putem să analizăm, să putem 
să dăm şi răspunsul în 30 de zile şi să venim cu...” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Adevărul este că au făcut-o la începutul lunii iulie, aici s-au încadrat.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu şi încadrarea în care să-i dea răspunsul în 30 de zile. Există o comunicare între 

dânşii şi contabilitate în care ei trebuie să regleze nişte lucruri. Eu nu am nici o problemă, dvs. le 
alocaŃi fondurile. Deci în şedinŃa următoare.. nu este nici o problemă.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
                     „MulŃumesc.” 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Mai mulŃi proprietari de pământ se plâng că la fostul poligon de tragere din 

Gazometru se depozitează gunoi, se depozitează materiale de construcŃii. Ei sunt proprietari, şi ar 
dori ca în acele zone să nu se mai depoziteze. Au făcut sesizări, şi probabil că doresc să vândă, nu 
ştiu ce vor să facă ei acolo, inclusiv primăria au zis că a dus acolo din Parcul Corvin crengi şi altele. 
Deci ar dori ca zona aceea, proprietatea lor....” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Este ceva nou ceea ce-mi spuneŃi că Primăria a dus acolo.” 
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Dl. Gyorfi Jeno:  
„El a sta acolo, şi chiar atunci a văzut tractorul.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Dacă se dovedeşte că acel lucru e adevărat, colegii mei vor trebui să suporte 
consecinŃele. Toate resturile din construcŃii se duc pe fosta groapă, deci nu ar trebui să se ducă în 
acea zonă.”  
 

Dl. Gyorfi Jeno:  
  „El a sesizat şi ziua şi data şi ora la care....”    

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Este foarte bine pentru că o să verificăm unde s-au dus acele....” 

Dl. Gyorfi Jeno:  
„Acea persoană chiar a venit astăzi la şedinŃă, m-a rugat expres. Nu e numai dânsul, 

mai sunt şi alŃi proprietari şi s-a depozitat.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„DaŃi-mi voie nu să vin cu o scuză, dar ca să vă informez din nou ceea ce dvs.  deja 

ştiŃi, am mai spus-o şi eu în şedinŃele anterioare, PoliŃia Locală, din nefericire, are 2 litri de benzină 
pe schimbul de 12 ore. Dacă noi nu primim o sesizare clară atunci când se întâmplă ceva, este 
imposibil, 2 litri de benzină i-am consumat până nici nu ne dăm seama ce s-a întâmplat, deci 
maşina nu poate să patruleze. Municipiul Hunedoara nu poate să fie acoperit în 12 ore de doua 
patrule şi una cu maşina. Deci avem nevoie ca cetăŃenii municipiului Hunedoara să-şi dezvolte 
spiritul acesta civic şi să ne implicăm toŃi. Este oraşul nostru, este municipiul nostru. Când sesizăm 
o neregulă trebuie să o şi reclamăm atunci pe loc, pentru că este anormal să se depoziteze gunoaie 
sau resturi menajere în locuri neamenajate.”          

Dl. Gyorfi Jeno:  
„A doua problemă. Mă întreabă locuitorii din Zlaşti mai ales...” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Întâi august. De asemenea o să vă rog să vorbiŃi cu colegii dvs.  de la guvernare, şi 

cei de la U.D.M.R. şi cei de la P.D.L., că o să avem nevoie de mai multe fonduri, pentru că o să 
facem şi Răcăştia. Vă mulŃumesc.” 

Dl. Gyorfi Jeno:  
„O să ....” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Consiliul JudeŃean a alocat o sumă într-adevăr nu suficientă pentru drumul Zlaştiului, 

e vorba de 275.000 de lei la ultima rectificare de buget.”  

Dl. preşedinte Molo Ń Mircea:  
 „AŃi făcut rectificarea?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Urmează.” 

 
Dl. preşedinte Molo Ń Mircea:  
 „Trebuie să o faceŃi astăzi domnilor.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu ştiu dacă nu am şi făcut-o. DaŃi-mi voie să întreb.” 
 
Dl. preşedinte Molo Ń Mircea:  
  „Păi ştiŃi ce înseamnă asta? O mai amânaŃi încă o lună. Compartimentele dvs. de 

specialitate ce fac domnule primar?” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „În fine. Se va începe de la Talc-Dolomită în sus spre sat, pentru că o societate 

lucrează la introducerea gazului şi ar fi păcat să strice asfaltul, care se pune în sus, nu în jos, şi 
atunci începe de la jumătate, şi după aceea vine din faŃa Castelului şi va merge spre Zlaşti, 
respectiv spre Răcăştie. Vă mulŃumesc.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Până unde în Zlaşti?” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Până unde e teritoriul administrativ al municipiului Hunedoara, de unde începe 

drumul judeŃean. Vă mulŃumesc. Alte întrebări?” 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Eu nu am o întrebare, am vrut doar să vă informez că în data de 12 iulie a început 

dotarea Spitalului Municipal Dr. Al. Simionescu din Hunedoara conform proiectului iniŃiat de către 
domnul primar şi aprobat de către noi consilierii...şi vreau să vă aduc mulŃumirile corpului medical 
vis-a-vis de demararea acestui proiect, de partea practică a acestui proiect, şi dacă îmi permiteŃi o 
mică paranteză, au fost aduse materiale, aparaturi foarte scumpe, obiecte de mobilier. Ce vreau să 
vă spun este că ne mândrim că în spitalul din Hunedoara este unul dintre cele mai performante 
ecografe pe parte de cardiologie şi pe partea de ginecologie.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „O să doresc la finalizarea, sau când toate acele aparaturi o să fie, o să invit toŃi 

consilierii, cel puŃin să vedeŃi ce s-a pus, ca astfel domniile voastre să puteŃi să spuneŃi oamenilor 
pe care îi reprezentaŃi că într-adevăr acei bani au fost puşi în slujba lor într-un mod foarte...” 

 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Există şi în sala de operaŃii, nu ştiu dacă mai este la noi în judeŃ, este un sistem de 

monitorizare a intervenŃiilor chirurgicale live.” 
 
Dl. Horvath Zoltan:  
 „Şi eu am văzut la mine când m-au operat.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Ne bucurăm. Dacă vă aduceŃi aminte, eu am spus, Doamne fereşte să ajungem noi 

acolo sau familiile noastre.” 
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Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Aici este pe partea de chirurgie generală, ceea ce nu am mai avut.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
   „Eu aş avea o solicitare. Aş dori ca pe C.D.-urile pe care le primim cu ordinea de zi 

şi cu proiectele de hotărâri să fie totdeauna pus şi procesul verbal de la şedinŃa precedentă, să le 
avem să le răsfoim în voie.”   
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Foarte bună ideea.” 

 
Dl. Cazan Florin:  
„Vă mulŃumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

consiliului local." 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

MINUTA 
şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 28.07.2011 

 
 

 
La punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind schimbarea denumirii  

Stadionului „Corvinul” în Complex Sportiv „Michael Klein”, aflat în proprietatea municipiului 
Hunedoara şi în administrarea Consiliului local al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.139/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinŃării unei linii 
de gardă – specialitatea psihiatrie în cadrul Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.140/2011 se aprob ă în unanimitate.  
  
                     La punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata 
impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în 
ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.141/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
                    La punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului 
Local al municipiului Hunedoara nr.76/2011 privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru 
înregistrarea în  Cartea Funciară a  terenului în suprafaŃă de 128,0 mp situat  în strada 22 
Decembrie fn, înregistrat în CF Hunedoara nr. 61797, nr.cadastral 61797, din proprietatea Statului 
Român în proprietatea privată a municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.142/2011 se aprob ă în unanimitate. 
  

La punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii 
dreptului de concesiune asupra terenului în suprafaŃă de 45,0 mp, proprietate publică a municipiului 
Hunedoara , situat în str. Trandafirilor FN, înscris în CF Hunedoara nr. 63170, nr. cad. 63170, către 
SC  ALY & VIO ACTIV SRL actuala  proprietară a spaŃiului comercial cumpărat de la SC ILEANA 
FRUCT  SRL Hunedoara.   

Hotărârea nr.143/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
                    La punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe 
convenabile situate în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.144/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării 

delegaŃiei municipiului Hunedoara la Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăŃit 
Szombathely-Ungaria, în perioada 26-28 august 2011. 

Hotărârea nr.145/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea în administrarea 

Consiliului JudeŃean Hunedoara a imobilului „Casa de Cultură” situat în Hunedoara, str. George 
Enescu, nr.8, aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara.  

Hotărârea nr.146/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului local al municipiului Hunedoara nr.175/2008 privind aprobarea unor studii de fezabilitate 
şi a indicatorilor tehnico-economici.  

Hotărârea nr.147/2011 se aprob ă în unanimitate.  
 

La punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 
949.240 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea susŃinerii CLUBULUI SPORTIV 
„FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, în anul competiŃional 2011-2012. 

Hotărârea nr.148/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru aprobarea contului de 

execuŃie a bugetului local al municipiului Hunedoara pe semestrul I al anului 2011.  

Hotărârea nr.149/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 
2.600 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea susŃinerii CLUBULUI SPORTIV 
„SIDERURGICA HUNEDOARA – GRUPUL POPICARILOR VETERANI”, pentru a participa la 
CAMPIONATUL NAłIONAL DE POPICE AL VETERANILOR - ediŃia a 16-a.              

Hotărârea nr.150/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii ca 
parte civilă în dosarul penal nr.35/P/2011 al DirecŃiei NaŃionale AnticorupŃie - Serviciul Teritorial 
Alba Iulia 

Hotărârea nr.151/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 
01.08.2011 – 30.09.2011. 

Hotărârea nr.152/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 15 al ordinii de zi - Analiza capacităŃii de apărare împotriva incendiilor din 
perioada 01.01.2011 – 30.06.2011. 

 
 

La punctul 16 al ordinii de zi - Raport privind activitatea Biroului persoane cu 
dizabilităŃi, asistenŃi personali, în semestru I al anului 2011. 

 
 

 
SECRETAR, 

Aurel RaŃă-Bugnariu 

 


